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	VERENIGING	DORPSRAAD	MUIDERBERG	
	
	

JAARVERSLAG	2016	
	
Het	jaar	2016	was	het	eerste	volle	jaar	in	het	bestaan	van	de	Vereniging	Dorpsraad	Muiderberg	
(voorheen	Bewonersvereniging	Muiden/Muiderberg)	Kort	hiervoor	was	met	de	voormalige	
gemeente	Muiden	een	convenant	gesloten,	dat	de	basis	vormt	van	de	Dorpsraad	als	officieel	
adviesorgaan	van	de	gemeente.	Het	driekoppig	interim-bestuur	bestond	uit	Harry	Mock	
(voorzitter),	Veronique	van	der	Linden	(penningmeester)	en	John	Haug	(secretaris).		
	
De	eerste	vier	maanden	hield	het	interim-bestuur	zich	vooral	bezig	met	organisatorische	zaken	
zoals:	

• Vaststellen	van	zoekcriteria	potentiële	bestuursleden.	
• Wijze	van	vergaderen,	vergaderdata	en	vergaderlocatie	
• Oprichten	van	werkgroepen	en	vaststellen	van	aandachtsgebieden.	
• Herziening	van	statuten	en	het	ontwerpen	van	een	huishoudelijk	reglement.	

	
In	de	aanloopfase	kwam	de	website	van	de	Vereniging	tot	stand	met	de	bijzonder	gewaardeerde	
hulp	van	Danny	en	Amand	Timmer	en	adviezen	van	Celeste	Duyts.	Johan	Smit	bleek	later	in	het	jaar	
bereid	als	webmaster	te	willen	fungeren.	Door	Jolanda	Verschuren	werd	een	fraaie	promotie	flyer	
ontworpen,	die	huis-aan-huis	werd	verspreid.	Voorts	werd	door	het	bestuur	de	Facebook	groep	
Dorpsraad	Muiderberg	opgezet	met	geformuleerde	richtlijnen	voor	het	gebruik	ervan.		
	
Op	21	mei	vond	de	eerste	dorpsschouw	plaats	conform	het	met	de	gemeente	Gooise	Meren	
afgesloten	convenant.	Deelnemers	bij	deze	fietstocht	waren	o.a.	Gerben	Struik	(wijkwethouder)	
Lysette	Lubbers	(contactpersoon	bij	de	gemeente),	Jan	Jobse	(verkeersdeskundige),	alsmede	de	
Efred	Kool	(wijkagent),	Marian	Borawitz	(wijkcoach	sociaal	domein)	en	Patrick	Pieron	
(afgevaardigde	van	de	woningbouwvereniging	Ymere).		
Aan	de	hand	hiervan	werd	een	actieverslag	gemaakt.	Een	eerste	succes	werd	snel	geboekt:	het	
wegdek	van	de	Tesselschadelaan	werd	zo	gevaarlijk	bevonden,	dat	door	de	gemeente	vrij	spoedig	
tot	asfaltering	werd	overgegaan.		
	
Voor	het	formeren	van	een	definitief	bestuur	besloot	het	interim-bestuur	een	commissie	te	
benoemen,	bestaande	uit	Veronique	van	der	Linden,	Vera	Reijnders	en	Rob	van	Dijk.	Op	basis	van	
het	uitgebrachte	advies	werden	aan	de	algemene	ledenvergadering	van	2	juni	2016	als	
bestuursleden	voorgedragen	Harry	Mock	(in	de	functie	van	voorzitter),	Sandra	Deuling,	John	Haug,		
Jur	Jonges	en	Ab	Heij.	Het	als	zodanig	benoemde	bestuur	koos	John	Haug	als	secretaris	en	Sandra	
Deuling	als	penningmeester.	Thijn	Westermann	(Groen	Muiderberg)	en	Rob	van	Dijk	fungeren	als	
vaste	adviseurs	van	het	bestuur.	
In	het	najaar	werden	de	gelederen	versterkt	door	de	komst	van	een	echte	griffier	in	de	persoon	van	
Fred	Kollen.	Met	het	door	hem	verzorgen	van	de	notulen	wordt	de	werkdruk	van	de	secretaris	
aanzienlijk	verlicht.	Ook	konden	wij	profiteren	van	zijn	juridische	kennis.	Evenals	andere	
vrijwilligers	verricht	mr.	Kollen	zijn	werkzaamheden	belangeloos.		
Op	aangeven	van	de	notaris	moesten	de	statuten	op	onderdelen	worden	aangepast.	Deze	werden	
besproken	in	een	bijzondere	algemene	ledenvergadering		d.d.	8	december	2016.	Door	het	
ontbreken	van	een	quorum	werd	een	maand	later	(12	januari	2017)	een	tweede	vergadering	
gehouden,	waarin	de	wijzigingen	-met	enkele	kleine	aanvullingen-	werden	goedgekeurd.	
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Voor	het	ontwikkelen	van	een	dorpsvisie	werd	een	werkgroep	in	het	leven	geroepen	met	als	leden	
Vera	van	Etten,	Rob	van	Hummel	en	Rob	van	Dijk.	De	ontwerp-dorpsvisie	werd	voor	de	eerste	maal	
aan	de	leden	voorgelegd	tijdens	de	algemene	ledenvergadering	in	juni.	Deze	werd	door	24	leden	
bezocht.	De	conclusie	was	dat	de	dorpsvisie,	inclusief	de	actieagenda,	een	zeer	bruikbaar	document	
was	en	als	leidraad	kon	dienen	voor	de	verdere	koers	van	de	Vereniging.	In	het	najaar	volgde	over	
de	dorpsvisie	nog	een	aparte,	zeer	druk	bezochte	bijeenkomst	onder	leiding	van	Freek	de	Jonge.	
	
Volgens	plan	werd	vanaf	23	juni	overgegaan	tot	het	houden	van	openbare	bestuursvergaderingen.	
Besloten	werd	voorafgaande	aan	deze	vergaderingen	een	‘	dorpsinloop’	te	houden,	waar	bestuur,	
raadsleden	en	inwoners	op	informele	wijze	met	elkaar	van	gedachten	kunnen	wisselen.	Tijdens	
deze	vergadering	gaf	een	ambtenaar	van	Gooise	meren	een	toelichting	op	de	visie	van	de	gemeente	
over	de	toekomst	van	het	Echobos.	Het	bestuur	heeft	nadien	een	eigen,	afwijkende	opvatting	
ontwikkeld	en	deze	met	de	gemeente	gecommuniceerd.	Inmiddels	is	de	Dorpsraad	met	twee	leden	
vertegenwoordigd	in	een	gemeentelijke	werkgroep	die	nieuwe	plannen	gaat	uitwerken.		
	
De	jaarlijks	toe	te	kennen	vrijwilligersprijs	‘de	Muiderbergse	Echo’	werd	ingesteld	en	een	
selectiecommissie	van	vier	personen	werd	hiervoor	in	het	leven	geroepen.		
	
Tijdens	de	summerfair	werden	veel	contacten	met	inwoners	gelegd.	Ongeveer	37	nieuwe	leden	
konden	worden	ingeschreven.	Ook	werd	een	enquête	gehouden	om	meer	inzicht	te	krijgen	over	de	
wensen	van	de	inwoners	ten	aanzien	van	een	aantal	onderwerpen.		
	
Een	begin	werd	gemaakt	naar	een	haalbaarheidsonderzoek	van	het	project	AquaBrink ®,	een	
kunstmatig	natuurzwembad	direct	aan	de	kust.		
	
Veel	tijd	werd	er	gedurende	diverse	vergaderingen	besteed	aan	de	stank-	en	geluidsoverlast.	Om	
het	thema	geluidsoverlast	verder	uit	te	diepen	werd	hiervoor	een	aparte	werkgroep	opgezet,	die	
inmiddels	goede	contacten	met	ProRail	en	Rijkswaterstaat	heeft	opgebouwd.	
	
Er	werd	een	start	gemaakt	met	het	opzetten	van	WhatsApp-buurpreventiegroepen.	
	
In	het	kader	van	de	Doe-democratie	werd	de	werkgroep	Dorpsklussen	ingesteld,	waarbij	een	eerste	
inventarisatie	gemaakt	werd	van	een	aantal	kleine	en	grotere	projecten,	die	(deels	met	hulp	van	de	
gemeente)	ter	hand	konden	worden	genomen.	
	
Veel	tijd	werd	ook	gestoken	in	de	opzet	van	het	Echo	festival	in	het	Echobos	rond	21	juni,	de	langste	
dag	van	het	jaar.	Helaas	kwam	dit	project	niet	tot	realisatie.		Vrijwilligers	waren	moeilijk	te	vinden,	
draagvlak	vanuit	de	(sport)verenigingen	was	niet	voldoende	en	er	bleken	de	nodige	bezwaren	te	
kleven	aan	de	gekozen	locatie,	vooral	vanwege	het	broedseizoen.	
Wel	werd	door	de	leden	met	grote	instemming	en	enthousiasme	het	advies	aan	de	gemeente	van	
het	Bomenplan	voor	de	verfraaiing	van	de	entree	aan	de	IJsselmeerweg	begroet.	Hiertoe	was	door	
het	bestuur	een	speciale	werkgroep	met	bestuursleden	en	inwoners	opgericht.	
	
Ten	aanzien	van	de	inrichting	van	wegen	en	(wandel/fiets)paden	werden	diverse	adviezen	aan	de	
gemeente	uitgebracht:	

• Aanpassing	van	de	afstelling	stoplichten	Hakkelaarsbrug	ter	verbetering	van	de	
doorstroming.	

• Inventarisatie	‘top	10’	van	ondeugdelijke	verkeersdrempels.	
• Advies	m.b.t.	gebruik	voetpad	Zeeweg	naar	Kerk	aan	Zee.	
• Advies	verbetering	krappe	bocht	Zeeweg/Flevolaan.	
• Advies	fietsremmende	maatregelen	entree	natuurboulevard	nabij	IJsselmeerweg	
• Advies	m.b.t.	inrijbepalingen	voor	(te)lange	vrachtwagens.	
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Aandacht	werd	besteed	aan	het	parkeerprobleem	bij	de	Dijkweg	tijdens	drukke	kitesurfdagen.	Ook	
is	veel	gesproken	over	een	mogelijke	terugkeer	van	het	evenementenbord	bij	de	entree	van	het	
dorp.	Voorstellen	voor	twee	of	drie	van	dergelijke	borden	werden	uitgewerkt.	Meermalen	werd	
gesproken	over	de	eventuele	komst	van	een	Kindcentrum	(v/h	‘Brede	school’).	Dit	onderwerp	blijft	
op	de	agenda.		
	
Op	de	valreep	van	het	jaar	werd	een	bedrijfsbezoek	annex	informatiemiddag	georganiseerd	in	
verband	met	de	uitbreidingsplannen	van	Den	Ouden	Groenrecycling.	Hierbij	kon	het	bedrijf	haar	
plannen	toelichten	en	konden	inwoners	vragen	stellen.	Naar	aanleiding	daarvan	werd	besloten	een	
zienswijze	bij	de	bevoegde	autoriteit	op	deze	plannen	in	te	dienen.		
	
Wij	danken	alle	vrijwilligers	in	de	werkgroepen	en	daarbuiten,	die	het	bestuur	op	positieve	wijze	
met	raad	en	daad	hebben	bijgestaan.	Wij	zijn	erkentelijk	voor	het	feit,	dat	zoveel	inwoners	hun	
expertise	belangeloos	aan	de	gemeenschap	ter	beschikking	hebben	gesteld.	Met	de	gemeente	werd	
constructief	samengewerkt.	Onze	dank	gaat	vooral	uit	naar	Lysette	Lubbers,	onze	contactpersoon	
bij	Gooise	Meren.	Als	ambtenaar	‘Wijk-	en	kerngericht	werken’	is	zij	zeer	betrokken	bij	het	wel	en	
wee	van	ons	dorp.	Wij	zijn	verheugd,	dat	met	de	gemeente	Gooise	Meren	een	nieuw	
samenwerkingsconvenant	voor	de	komende	vijf	jaar	kon	worden	afgesloten.	
	
	
Namens	het	bestuur,	
John	Haug,	secretaris	
	
	
	
J.H.	/	15-5-2017	
H.M.	/	19-5-2017	 	


